
6/02/12 10:50Luk Van Biesen neemt het op voor Franstalige scouts in Kraainem - Binnenland - De Morgen

Pagina 1 van 2http://www.demorgen.be/dm/nl/989/2012/article/print/detail/13858…n-Biesen-neemt-het-op-voor-Franstalige-scouts-in-Kraainem.dhtml

venster sluiten

Luk Van Biesen neemt het
op voor Franstalige scouts
in Kraainem
26/01/12, 17u49

© belga

In Kraainem eist Luk Van Biesen (Open Vld), fractieleider van de Vlaamse
eenheidsfractie Open, dat het gemeentebestuur een initiatief neemt om de
huisvestingsproblemen van de Franstalige scouts Saint Pancrace op te lossen.

Volgens Van Biesen is het voortbestaan van deze groepering immers in gevaar. Dat
Nederlandstaligen het in faciliteitengemeenten opnemen voor het Franstalige
verenigingsleven is eerder uitzonderlijk.
 
Van Biesen wijst erop dat een privé-persoon de site wil kopen waarin de lokalen van de
lokalen van deze scoutsvereniging gehuisvest zijn. De gesprekken zijn kennelijk al ver
gevorderd, want de VZW Parochiale Werken, de eigenaar van de site, heeft de
Franstalige scouts vorige week een brief gestuurd om hen te melden dat ze de lokalen
voor eind maart moeten verlaten.
 
"Kraainem voert geen jeugdbeleid"
"Een van de meest bloeiende jeugdverenigingen in Kraainem staat nu dus zonder
lokaal. Hiervoor dienen we snel een oplossing te vinden, ander zullen de scouts hun
werking moeten beëindigen", aldus Van Biesen. Een andere mogelijkheid dan het "in
allerijl huren van containers" bestaat er wellicht niet. Hij wil dat hierover zo snel mogelijk
een bijzondere gemeenteraad wordt bijeengeroepen.

Het voorval is volgens Van Biesen symptomatisch voor het feit dat de Franstalige
meerderheid van Kraainem "geen jeugdbeleid voert" en "niet echt bezig is met wat
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werkelijk leeft in de gemeente".
 
"Kraainem heeft de laatste twee jaar al tot driemaal aangegeven een bod te zullen doen
op de site, maar tot een concreet voorstel kwam het niet", aldus Van Biesen.
(belga/mvdb)
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